
Referat Bestyrelsesmøde 23-10-2024

Deltagere: Steffen, Thomas, Lisa & Tine 

Dagsorden
Punkt 1: Valg af referent

Tine

Punkt 2:  Arbejde på den nordlige del af fællesarealet.

Lars Gravco blev kontaktet 14. august.  Svar den 4. september omkring pris for udarbejdelse af 
tilbud. Accepteret pris for afgivelse af tilbud og anmodet om møde (d. 16. september). Rykket for svar 
30. september. Stadig ingen svar d. 23. oktober.
Vi forsøger at finde anden entreprenør.

Note: Thomas kontakter Lindaa-balle maskinstation hurtigst muligt, da der ikke er hørt yderligere fra 
Lars Gravco

Punkt 3:  Revneforseling af vej

Der er opstået nye revner i vores fællesvej. Vi bestiller ny revneforsegling

Note: Steffen bestiller revneforsegling hos Arkil A/S

Punkt 4: Nyt fra beplantningsudvalget

Beplantningsudvalget har været på havevandring og har noteret områder med behov herunder 
læbælte mod letbanen, grønne arealer.

Der er besluttet at der skal plantes syrener mod letbanen.

Det holdes for de afsatte 15.000kr og så plantes der i efterår eller forår inden syrenen går i blomst.

Note: Endeligt tilbud afventes.

Yderligere:

Henrik indhenter kontakt oplysninger fra ny beboer i nr. 16

Steffen skriver ud vedr. snarlig kontingent betaling 15-11-2024

På baggrund af henvendelse fra grundejer vedr. krans til bisættelse er det bestyrelsens holdning at 
der ikke bruges af grundejerforeningens kapital til evt. mærkedage i Grønnehaven.


